
مدیرعامل سابق فولادخوزستان گفت: فدراسیون فعلا رئیس 
ندارد و معلوم نیست 10خرداد چه اتفاقی در مجمع خواهد افتاد. 

 تیم ملی 
سعید آذری درباره وضعیت نامساعد تیم ملی فوتبال ایران 
اظهارکرد: ابتدا فاجعه فروریختن ساختمان متروپل را به 
مردم آبادان و خوزستان تسلیت می گویم و امیدوارم دیگر 
شاهد چنین مسائلی نباشیم. باید بگویم حواشی تیم ملی قابل 
پیش بینی بود. مدت زمان ۵ ماه تا جام جهانی اصلا زمان زیادی 
نبود و آن موقع تذکر دادیم که زودتر شرایط را برای آمادگی 

تیم ملی فراهم کنند. به نظر من انتخاب کانادا ناشیانه بود. 
 سیاست 

او ادامه داد: فدراسیون فوتبال در هر کشوری یکی از بزرگترین 
ساختارهای ورزشی است. با وجود تمام شعارها هیچوقت 
نمی توانید نقش سیاست را در فوتبال نادیده بگیرید. دیدیم 
فیفا بعداز جنگ اوکراین چه برخوردی با روسیه داشت. قاعدتا 
عدم ارتباطات دیپلماتیک تاثیرگذار و این مساله حتی در 
انتخاب تیم ها هم دخیل است. ما باید هوشیار باشیم تا زمان را 
از دست ندهیم و مسابقات تدارکاتی  را اینگونه از دست ندهیم. 
کانادا حتی اگر 10 میلیون دلار به ما غرامت دهد، برای ما بازی 

تدارکاتی نمی شود. قشنگ نیست یک قسمت از تیم ملی به 
ترکیه بروند، یک قسمت از هواپیما نتوانند پیاده شوند و یک 

قسمت مشخص نباشد می توانند بروند یا خیر.
 بازی دوستانه؟!

مدیرعامل سابق فولادخوزستان همچنین اضافه 
کرد: میرشاد ماجدی، فردی ورزشی است اما چند عضو 
هیات رئیسه که تقریبا به مبانی سیاست آگاهی داشتند، 

می دانستند که بازی با کانادا ممکن است دارای 
چالش هایی باشد. امیدوارم در این زمان 
کوتاه بتوانیم بازی دوستانه دیگری را 
هماهنگ کنیم. بعضی تیم ها در همین 
یکماه می خواهند 4 بازی تدارکاتی انجام 
دهند. 2 بازی آسان و 2 بازی سخت را 
هماهنگ کردند و چارچوب تمریناتشان 
را مشخص کردند و در مقابل ما داریم 
زمان را از دست می دهیم. اسکوچیچ 

برنامه اش را به فدراسیون داده است اما 
با این شرایط فکر نمی کنم بتوانیم بازی 

مهمی را تا قبل جام جهانی داشته باشیم. او 

با بیان این که اسکوچیچ می توانست با کرواسی و صربستان 
برای بازی دوستانه رایزنی کند، گفت: وقتی کار سازمان یافته 
نیست همه چیز به مشکل می خورد و لابی ها هم از بین می رود. 
فدراسیون هایی که ساختارمند هستند بازی های تدارکاتی شان 
هم مشخص است. مربی شان هم فقط لیست می دهد. تمام 
کشورها به جز ابعاد فنی به ابعاد مالی هم فکر می کنند و هیچ 
تیمی حاضر نیست به صورت رایگان بیاید و با ما بازی کند. 
تیم های بزرگ دنیا روی درآمد بازی های دوستانه حساب 

می کنند و هیچ برنامه ای بدون حساب و کتاب نمی شود. 
 سرمربی

آذری ادامه داد: اتفاقاتی که در دو سال اخیر افتاد باعث 
چنین مشکلاتی شده است. ما اکنون رئیس نداریم و معلوم 
نیست دهم خرداد چه اتفاقی در مجمع خواهد افتاد. 
دکتر سجادی هم دوره  من است اما فکر می کردم 
نقش او در این زمینه بیشتر باشد. متاسفانه نقش 
وزارت ورزش را در این مساله خیلی کمرنگ 
می بینم و قاعدتا با اتفاقاتی که دارد می افتد، 
بعید می دانم که بازی تدارکاتی خوبی داشته 
باشیم. به نظر من »اسکوچیچ« کارش را برای 
فدراسیون فوتبال خوب انجام داد. خیلی ها او 
را در قواره تیم ملی نمی دانستند، اما ایستاد و 
تیم ملی را به جام جهانی برد. ساختار فوتبال 
ما قبل از بازی با کره جنوبی نابود شده بود 

که جان گرفت.

سعید آذری: 
معلوم نیست 10 خرداد چه اتفاقی در »مجمع« خواهد افتاد
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دیدگــــــاه
ضعف مدیریت در فدراسیون فوتبال

وقتی مشکلات متعددی برای برگزاری بازی تدارکاتی 
وجود دارد باید دقت مان را مضاعف کنیم تا شاهد فسخ 
یک جانبه نباشیم و فرصت سوزی کنیم. زمان و مسیر را 
گم کرده ایم و سردرگم عمل می کنیم. این موضوع تنها 
مربوط به مدیران حال و حاضر فدراسیون فوتبال نیست و 
در این سال ها شاهد ضعف مدیریتی بوده ایم. تیم های ملی 
راه یافته به جام جهانی از ماه ها قبل و چه بسا یکسال جلوتر 
بازی های تدارکاتی خود را هماهنگ می کنند، اما پس از 
صعود تیم ملی فوتبال ایران به جام جهانی به جای آنکه رئیس 
سابق فدراسیون و پس از آن اعضای هیات رئیسه به دنبال 
برنامه ریزی برای بازی تدارکاتی باشند فرصت را از دست 
دادند. از ویژگی های مدیران شناخت موقعیت و محیط کاری 
است. بحث ضعف مدیریت در فدراسیون فوتبال متعلق 
به این ماه ها نیست و از گذشته درگیر این مشکل بوده ایم. 
برای برگزاری دیدارهای دوستانه باید ایجنت های برگزاری 
مسابقات وارد عمل شوند و فدراسیون فوتبال با این ایجنت ها 
قرارداد منعقد می کند تا پس از آن تنها موانع کاری برداشته 
شود اما در ارتباط با نقطه اتصال به تیم های ملی دیگر کشورها 
اشکال داریم و تنها شاد سوختن زمان هستیم. کارهای 
بی موقع و بدون دلیلی انجام شده که اجازه برگزاری دیدار 
دوستانه را از تیم ملی ایران گرفته است. اگر استانداردها را 
لحاظ می کردیم الان چنین اتفاقی رخ نمی داد. در آبادان 
افرادی بدون رعایت اصول ساختمان سازی باعث شدند تا عده 
زیادی از انسان ها بی دلیل کشته شوند و کل ایران داغدار و 
عزادار شده است. چون جلوی سودجویی ها گرفته نشد. آوار 
اختلافاتی که این سال ها در فدراسیون فوتبال وجود داشته 
هم بر سر تیم ملی خراب شده است. آنهایی که باد کاشتند خود 
یا مدیران پس از آنها طوفان درو کردند. موفقیت های تیم ملی 
فوتبال ایران عامل مهمی در نشاط اجتماعی و انبساط خاطر 
مردم است. یکایک ایرانی ها از پیروزی های تیم ملی خوشحال 
می شوند اما جلوی این اتفاق فرح بخش با فقدان بازی های 
تدارکاتی گرفته می شود. ۳1 تیمی که مسافر جام جهانی 
2022 قطر می شوند مشکلی برای برگزاری بازی تدارکاتی 
ندارند و تنها تیم ملی ایران برای برگزاری اینچنین بازی هایی 
مشکل دارد. اینکه اسکوچیچ را فاقد انصاف بدانیم در حالی که 
خواسته سرمربی کروات برگزاری بازی دوستانه است، مقبول 
نیست. حق تمامی تیم های صعود کرده به جام جهانی انجام 
بازی تدارکاتی است تا با آمادگی مناسب تری راهی مرحله 
نهایی مسابقات شوند. خودمان را با تیم های دیگر مقایسه 
کنیم. مطلبی که نگران کننده شده بحث تضعیف روحیه 
ملی پوشان به خاطر فقدان بازی دوستانه است. تیم ملی ایران 
تیمی احساسی شناخته می شود و نباید احساس شکست را 
به آن منتقل کرد تا در مصاف با رقبای خود در جام جهانی 
2022 قطر از پیش بازنده باشد و بدون انگیزه کسب پیروزی 
وارد زمین شود. هر موضوعی که رخ می دهد دارای ساختار 
مشخصی است و باید بدانیم که تیم ملی نماینده ۸۵ میلیون 
نفر انسان است و عدم موفقیت آن همراه با پاسخگویی به 
آحاد جامعه خواهد بود. عدم موفقیت در جام جهانی کسالت 
و ناراحتی برای مردم به همراه دارد و هر گونه اهمالی در 
مسیر آماده سازی تیم ملی قابل قبول نیست. تکه های پازل 
فدراسیون فوتبال مدت هاست ناهماهنگ بوده و خود را از 
حقی طبیعی محروم کردیم. آشفته بازاری درست شده که 
حاصل عملکرد مدیران فوتبال مان است و بسیار سخت به نظر 

می آید انتظار داشته باشیم نتیجه خوبی رقم بخورد. 

کاظماولیایی
مدیرعامل پیشین استقلال

 

غلامحسین پیروانی در خصوص شکست فجرسپاسی مقابل 
تراکتور در هفته بیست ونهم لیگ برتر و قطعی شدن سقوط این 
تیم به لیگ دسته اول اظهارداشت: به نظرم تیم فجرسپاسی 
نباید سقوط می کرد. فجر می توانست در بازی های خانگی اش 
عملکرد بهتری داشته باشد و اگر نفت مسجدسلیمان و 
شهرخودرو را در شیراز شکست می داد الان در مورد سقوط 
این تیم صحبت نمی کردیم. وی با اشاره به دلایل سقوط فجر 
از لیگ برتر عنوان کرد: بودجه این باشگاه چیزی حدود ۳0 تا 
۳۵ میلیاردتومان بود در صورتی که تیم های دیگر -200 ۳00 

میلیارد هزینه کردند و با این شرایط رقابت خیلی سخت 
می شود. فجر در شهر خودش مظلوم بود، کسی از تیم حمایت 
نمی کرد و این تیم مظلومانه سقوط کرد. هرکسی از بیرون 
شرایط این تیم را می دید، مشکلات تیم را مشاهده می کرد؛ 
اما در طول فصل قدمی برای حمایت و حل موانع این تیم 
برداشته نشد. پیروانی با انتقاد از نحوه حضور »سرآسیایی« در 
فجرسپاسی عنوان کرد: برای مجتبی سرآسیایی احترام زیادی 
قائل هستم، ولی وقتی صحبت های او در نشست خبری مبنی 
بر اینکه »من را با فشار و زور به فجر آوردند، شنیدم، خیلی 

ناراحت شدم. چرا باید این اتفاق بیفتد و یک مربی را با فشار به 
یک تیم بیاورند. به عقیده من اگر »کلانتری« هم تا پایان لیگ 
در فجرسپاسی می ماند نتایج بدتر از این نمی شد. وی در پاسخ 
به این سوال که آینده فجرسپاسی چگونه را چطور ارزیابی 
می کند؟، اظهارداشت: دوباره می گویم که از سقوط فجر خیلی 
ناراحت هستم و امیدوار هستم که بلایی که سر »برق شیراز« 
آمد، بر سر فجرسپاسی نیاید. تیم شهیدسپاسی حرمت دارد 
و نباید به این شکل رها شود. من زمانی که سرمربی این تیم 
بودم، هر وقت در مسابقات به مشکل برمی خوردیم، بر سر مزار 
شهیدسپاسی حاضر می شدیم و کمک می گرفتیم. خدا شاهد 
است که بعداز آن می رفتیم در تهران به استقلال و پرسپولیس 
4 گل می زدیم. به خاطر همین است که می گویم این تیم باید 

به احترام نامش، حمایت شود. 

غلامحسین پیروانی: 

»فجر« مظلومانه سقوط کرد

آرمان ملی: لغو دیدار ایران و کانادا، نزدیک بودن برگزاری 
مجمع سرنوشت ساز در 10 خرداد باعث شده تا اوضاع فدراسیون 
بدتر از روزهای قبل شود. در این روزها صحبت از قیچی کردن 
»امضا« و پاره کردن صورتجلسه توسط اعضای هیات رئیسه 

شنیده می شود! 
 بحث امضا 

چهارشنبه هفته گذشته اعضای هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال قصد تشکیل جلسه داشت که در این جلسه برخی از 
اعضای هیات رئیسه به دنبال لغو مجمع عمومی فدراسیون 
فوتبال در روز سه شنبه 10 خرداد بودند، با این حال این جلسه 
به حدنصاب نرسید و هیات رئیسه در این روز جلسه ای برگزار 
نکرد. »فارس« در ادامه نوشت: بعداز اینکه جلسه هیات رئیسه 
به حدنصاب نرسید، اعضای هیات رئیسه در اقدامی حیرت انگیز 
گویا امضاهای خود را از صورتجلسه های قبلی هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال با »قیچی« در آوردند! این مساله باعث 
شده که حراست فدراسیون فوتبال نسبت به این اقدام عجیب 
شماری از اعضای هیات رئیسه فدراسیون فوتبال ورود کند و 
قرار است پرونده ای در این خصوص تشکیل شود و ارکان قضائی 

فدراسیون به این مساله رسیدگی کنند. 
 ماجرای صورتجلسه 

هیات رئیسه  صورت جلسه  پاره کردن  خبر  جمعه  روز 
فدراسیون منتشر و گفته شد یکی از اعضای هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال در آستانه مجمع 10 خرداد و در شرایطی 
که درخواست عزلش مطرح شده، صورت جلسه هیات رئیسه با 
امضای اعضا را پاره کرده است. »تسنیم« در ادامه نوشت: این 
مساله ناراحتی مسئولان فدراسیون فوتبال را در پی داشته است. 
از همین رو اقدامات قانونی در این زمینه انجام و گزارش حرکت 

عضو هیات رئیسه فدراسیون به کمیته اخلاق ارسال شده است. 
جمعه شب گذشته میرشاد ماجدی از اقدام و تحرکات برخی 
از اعضای هیات رئیسه صحبت کرد و مدعی شد به جز یکی 2 
نفر بقیه اعضا با مسئولان فدراسیون همکاری نمی کنند و در 
صورت ادامه این روند نام اعضایی که چوب لای چرخ فدراسیون 

می گذارند را افشا خواهد کرد. 
 صحبت های سرپرست 

میرشاد ماجدی درباره پرداخت غرامت به فدراسیون فوتبال، 
پس از لغو دیدار دوستانه با تیم ملی کانادا گفت: غرامت در 
صورت فسخ، در متن قرارداد دیده شده است. عدد غرامت در 
قرارداد ذکر نمی شود و من بندها را در اختیار معاون حقوقی 
گذاشتم. از فغانپور )سرپرست دپارتمان حقوقی فدراسیون 
فوتبال( بسیار بسیار ناراحتم. او باید به ما کمک کند، اما تعجب 
می کنم که حرف های غیرواقعی زده و یک عضو فدراسیون علیه 
فدراسیون صحبت می کند. وی با بیان اینکه همه مدارک لازم را 
به سرپرست دپارتمان حقوقی فدراسیون ارسال کرده بود، بیان 
داشت: او به ما گفت قرارداد را ترجمه کنید که این کار را کردیم. 
فوتبال به شرایطی افتاده که همه کارها باید در رسانه ها مطرح 
شود و اگر این اتفاق نیفتد، همه به دنبال سهم خواهی هستند. 
قبل از امضای قرارداد، آن را برای فغانپور فرستادم و فقط روی 
برخی جزئیات مانند درآمد خالص یا اتاق های هتل نکاتی مطرح 
کرد. »برای خودم متاسفم کسانی که را کنار خودم گذاشتم 
به جای کمک به فدراسیون، راه دیگری می روند.« سرپرست 
فدراسیون فوتبال ضمن بیان این جمله افزود: می گویند 
فدراسیون می توانست ۵ یا ۸ میلیون دلار درآمد داشته باشد. 
مگر برای درآمدزایی بازی می کنیم؟ برخی دوستان می خواهند 
سهم خواهی کنند. وقتی برخی افراد به عنوان هیات رئیسه 

برای آرمان های فوتبال کنار هم جمع می شوند، باید کنارهم 
باشند، اما جز یکی 2 عضو، سایر نفرات به ما کمک نمی کنند. 
سرپرست فدراسیون فوتبال عنوان کرد: معاون حقوقی من 
که تمامی دستخط های او را دارم، اینگونه صحبت می کند. 
مگر وقتی می خواهیم جایی برویم، باید از شما )فغانپور( اجازه 
بگیریم؟ نمی دانم در فوتبال چه می گذرد. ماجدی با بیان اینکه 
کارهای برگزاری مجمع فدراسیون فوتبال را به صورت موازی 
جلو می برد، در مورد موضع گیری سرمربی تیم ملی اظهارداشت: 
این صحبت ها از کم لطفی اسکوچیچ است و او می داند چقدر از 
کادرفنی تیم ملی حمایت کردم. مربیان خارجی تمام پول خود 
را گرفته اند. همه می دانند دیدار با کانادا به دلایل غیرورزشی 
لغو شده و می توانیم این قرارداد را منتشر کنیم. ما فدراسیون 

شفافی داریم و اتفاقات را به همه می گوییم. 
 برکناری محترمانه 

با وجود اظهارات ماجدی، سرپرست فدراسیون فوتبال، 
فغانپور در مصاحبه ای اعلام کرد که منظورش از عدم اطلاع 
فدراسیون به تیم حقوقی پرونده »ویلموتس« بوده نه بازی با 
کانادا، اما این اظهارات در تصمیم مسئول فدراسیون فوتبال 
تاثیری نداشت و در واقع ماجدی محترمانه فغانپور را از کار 
برکنار کرد. گفته می شود کارتابل اداری مسئول حقوقی 
فدراسیون فوتبال بسته شده و وی نمی تواند هیچ فعالیت 
رسمی در این فدراسیون داشته باشد. گفتنی است فغانپور 
قصد داشت جلسه ای را با ماجدی برگزار کند، اما سرپرست 
فدراسیون فوتبال این جلسه را نپذیرفت. فغانپور در مورد خبر 
پایان همکاری خود با فدراسیون فوتبال خاطرنشان کرد: این 
موضوع به صورت رسمی به من اعلام نشده است. اختلافی داخلی 
وجود دارد و سوءتفاهماتی ایجاد شده است که ارتباطی به این 
موضوعات ندارد. وی درباره زمان پایان یافتن دوره سرپرستی او 
بر دپارتمان حقوقی فدراسیون فوتبال اظهارکرد: هنوز این دوره 
پایان نیافته و رئیس یا دبیرکل باید در مورد تمدید مدت تصمیم 

بگیرند. می توانند این قرارداد را تا سه ماه دیگر تمدید کنند. 
 نظر عضو  هیات رئیسه 

بهرام رضائیان، عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در 
مورد اینکه ماجدی سرپرست فدراسیون گفته است 2، ۳ نفر 
از اعضای هیات رئیسه پای کار هستند و بقیه همکاری لازم را 
ندارند، گفت: ماجدی باید خودش در این مورد صحبت کند. 
عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در مورد اینکه درست است 
1۳ نفر از اعضای فدراسیون قرار بود به کانادا بروند، تصریح کرد: 
این تعداد از سقف یک مقدار کمتر بود و شکی در آن نیست. 
این در  شأن مسئولان فدراسیون نیست که بگوییم به خاطر ویزا 
به کانادا می رود. کانادا مگر چه چیزی برای دوستان ما دارد؟ 
اصلا چه کسانی قرار بود بروند؟ آیا در  شأن این نفرات است که 
برای دریافت ویزا بروند، اجازه دهید کسانی که خدمت می کنند 
سرخورده نشوند. اصلا اینطور نبوده چون کسی دنبال ویزای 
کانادا نیست. فکر می کنید بعداز مجمع، فوتبال ما می تواند 
یک خواب راحت داشته باشد و گره کور را باز کند؟ مجمع 
مدت هاست برگزار نشده است، مجمع باید روز سه شنبه در 
جریان ریز مسائل فوتبال قرار بگیرد و مطمئنم تصمیمات 

مجمع به فوتبال کمک می کند. 

الهه منصوریان، قهرمان ووشوی ایرانی از 
سختی ها و شرایط نامناسبی که برایش در 
چند وقت اخیر گذشته گلایه های زیادی 

دارد و صحبت های جالبی کرده است. 
 از برنامه های ورزشی تان بگویید

درگیر تغییر دیزاین و بازسازی باشگاه 
هستم. با نظر مردم و توی همان نظرسنجی 
اسم باشگاه را کارتالا گذاشتیم که معنی اش 
عقاب می شود. با سهیلا و شهربانو آنجا 
هستیم و همراه شاگردهایمان دور هم 

تمرین می کنیم. 
 از حضورتان در سازمان wlf و باز 

بازگشت از چین بگویید؟
خودتان می دانید که من در چین شرایط 
خوبی داشتم. به لطف خدا در wlf درخشیدم 
و توانستم صاحب عناوین خوبی شوم. پخش 
بازی های زنده از سوی سازمان wlf رکورد 
بازدیدکننده لایو را دارد و این یک رکورد 
محسوب می شود. حضور در چنین سازمانی، 
می تواند برای هر ورزشکاری مفید و موثر 
باشد. جدا از اینها من در چین درآمد خوبی 
داشتم و توانستم مبلغی را پس انداز کنم. 
اما از آنجا که حضور من در چین با شروع 
اردوی تیم ملی و مسابقات انتخابی تداخل 
پیدا کرد، برای شرکت در اردوهای تیم ملی 
ووشو و همچنین بازی های آسیایی قید چین 
را زدم و به ایران برگشتم. من چهارماه در 
اردوهای تیم ملی بودم و همان طور که خبر 
دارید بازی های آسیایی به تعویق افتاد، شک 
نکنید که به تعویق افتادن بازی های آسیایی 
ضربه بزرگی را به همه ورزشکاران می زند. 
حفظ آمادگی بدنی، حضور در اردو، تمرینات 
منظم و رژیم های غذایی همگی هزینه های 
زیادی را به روی دست ورزشکاران می گذارد 
که باید وزارت ورزش فکری به حال آنها بکند. 
 شما جدا از مسابقه توانستی خودت 
را در چین به عنوان یک مربی موثر نیز 

معرفی کنی. 
داشتم  حضور  چین  در  که  وقتی  از 
توانستم به عنوان مربی در باشگاه فیس .

وان در شانگهای کارم را دنبال کنم. در ابتدا 
بازیکنان و شاگردان کم سن و سال داشتم اما 

کم کم رده های بالاتر را به من دادند.
 وقتی به ایران برگشتی کسی از شما 
نخواست که این تجربیات را به جوان ها 

و... انتقال بدهی؟
 نه تنها این را نخواستند بلکه برخورد بسیار 
بدی با من داشتند! وقتی به ایران برگشتم 
به یکی از آقایان گفتم که اگر تمایل داشته 
باشند می توانم که به بازیکنان کوچک تر و 
بچه ها تجربیاتم را منتقل کنم اما جوابی به 

من داد که از بیان کردن آن شرم دارم!

گفـــتوگـــو

باید همه از تیم ملی حمایت کنیم  
ایرنا: مصطفی کارخانه در خصوص اینکه 
چه ارزیابی از وضعیت تیم ملی والیبال پیش از 
حضور در لیگ ملت ها دارد، اظهارداشت: نسل 
فعلی که به تیم ملی والیبال آمده جایگزین 
نسلی شده که سال ها برای والیبال ایران تلاش 
کرده و بازیکنان بسیار شایسته ای داشت. 
بازیکنان جوان تیم ملی باید بدانند پیش از 
حضور آنها بازیکنانی پیراهن تیم ملی را بر تن 
داشتند که افتخارات زیادی کسب کردند و 
مردم با آنها خاطرات خوبی دارند. وی افزود: 
از زمانی که بهروز عطایی سرمربیگری تیم ملی 
را بر عهده گرفته تلاش کرده نظم و اخلاق را 
در تیم ملی نهادینه کند. بازیکنان تیم ملی، 
سربازهای کشورمان هستند و برای اهتزاز پرچم 
ایران باید تا توان دارند بجنگند. پیشکسوت 
والیبال گفت: باید همه از تیم ملی حمایت کنیم 
و صبور باشیم؛ چرا که کار بسیار سختی در پیش 
دارد؛ اما من به این تیم ایمان و اعتقاد دارم. 
در تیم فعلی خبری از بازیکن سالاری نیست 
و عطایی اجازه چنین اتفاقاتی را در تیم ملی 
نمی دهد. خوشبختانه فدراسیون والیبال هم 

حمایت خوبی از تیم ملی انجام داده است.

خارجازمستطیلسبز

الهه منصوریان: 
 به تعویق افتادن 

 بازی های آسیایی 
ضربه بزرگی است

خــــبر
افشارزاده:  

 »صالحی امیری« 
را به راحتی از دست ندهیم 

بهرام افشارزاده مدیرعامل سابق استقلال 
در خصوص قهرمانی استقلال در لیگ برتر 
اظهارداشت: قهرمانی استقلال را به هواداران، 
بازیکنان و کادر مدیریتی باشگاه تبریک 
می گویم. فرهاد مجیدی مربی شایسته ای 
است و با زحماتی که کشید توانست استقلال 
را به قهرمانی برساند. باید قبول کنیم مجیدی 
در حال حاضر بهترین مربی ایران است. 
رئیس سابق کمیته ملی المپیک درباره مساله 
بازنشستگی سیدرضا صالحی امیری و کناررفتن 
او از ریاست کمیته ملی المیپیک، عنوان کرد: 
به نظرم کناررفتن صالحی امیری مشکلی از 
ورزش کشور حل نمی کند. قبلا به عنوان رئیس 
کمیته ملی المپیک کار کرده ام و می دانم این 
جایگاه سختی های خاص خودش را دارد. 
بنابراین نباید افراد باتجربه بالا را به راحتی در 

این سطوح از دست بدهیم. 

از قیچی کردن »امضا« تا پاره کردن »صورتجلسه«

افول فدراسیون فوتبال 

      اشتباه داوری 
سیدمهدی رحمتی با انتشار ویدئوی صحنه های داوری 
دیدار آلومینیوم و پیکان در اینستاگرام خود، نسبت به 
اشتباهات رخ داده در دقیقه۳ و دقیقه۱۰ واکنش نشان 
داد. شاگردان رحمتی در دو صحنه مشکوک از داوری 

متضرر شدند. 

             میزبانی
رئیس فدراسیون جهانی فوتبال میزبان مسئولان 
ورزش سعودی بود. هیاتی از عربستان متشکل از 
یاسر المسحل، رئیس فدراسیون فوتبال و عبدالعزیز 
بن ترکی، وزیر ورزش این کشور راهی پاریس شدند و 
رئیس فیفا از هیات سعودی ها در پاریس میزبانی کرد. 

                      جنجال 
بعداز سوت پایان مسابقه پارس جنوبی و استقلال 
خوزستان جنجالی بزرگ در ورزشگاه تختی جم پیش 
آمد؛ جایی که سیروس پورموسوی و سایر اعضای کادرفنی 
و اجرایی تیم استقلال خوزستان به سمت داور بازی 

حمله ور شدند. 

ت
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تسنیم: سرمربی تیم فوتبال گل گهر سیرجان قرار است پس 
از برگزاری دیدارهای هفته پایانی لیگ برتر لیست ورود و خروج 
این تیم را اعلام کند. امیر قلعه نویی سرمربی تیم فوتبال گل گهر 
سیرجان که به تازگی قراردادش را یک فصل دیگر با این باشگاه 
تمدید کرده، قرار است هفته آینده لیست ورود و خروج تیم 
گل گهر را به مسئولان این باشگاه بدهد. قرارداد بازیکنانی چون 
سعید صادقی، امین قاسمی نژاد و... در انتهای لیگ بیست ویکم 
برتر به پایان می رسد و به طور حتم یکی از گزینه های تمدید 
قرارداد، صادقی خواهد بود. قاسمی نژاد هم که به صورت قرضی 
از استقلال به گل گهر پیوست باید تکلیف رضایت نامه اش را 
مشخص کند. این بازیکن با نظر فرهاد مجیدی جایی در استقلال 
ندارد و مشخص نیست که آیا قلعه نویی هم او را می خواهد یا نه. 
قاسمی نژاد در تیم گل گهر نیز بیشتر یک بازیکن نیمکت نشین 

بوده است. 

فوتــــبالداخلی

 باشگاه اتلتیکومادرید اعلام کرد که تمایلی به جذب 
بال آرژانتینی سابق رقیب همشهری ندارد. با پایان قرارداد 
آنخل دی ماریا با پاری سن ژرمن و تبدیل شدن او به بازیکن 
آزاد، مدیربرنامه های او ماموریت یافته که برایش تیم جدیدی 
پیدا کند. یکی از تیم هایی هم که او موکلش را پیشنهاد داده 
اتلتیکومادرید بوده است، هر چند ظاهرا به دلیل بالارفتن سن 
بازیکن، طرف اسپانیایی خیلی از این پیشنهاد استقبال نکرده 
است. دی ماریای ۳4 ساله که سال 201۵ از منچستریونایتد به 
پاری سن ژرمن پیوست، یکی از ستون های تیم پایتخت فرانسه 
در سال های اخیر بوده است اما با توجه به بالارفتن سنش باشگاه 
دیگر میلی به تمدید قرارداد او نشان نداد. با این او هنوز هم امید 
دارد که بتواند در سطح اول فوتبال اروپا به دوران بازیکنی اش 
ادامه دهد. در حالی که گفته می شد یوونتوس مقصد بعدی 
دی ماریا خواهد بود، مدیربرنامه های این بازیکن قصد دارد 

شرایط سایر تیم ها را هم ارزیابی 
هم  اتلتیکومادرید  به  او  کند. 
پیشنهاد داده که در نهایت مورد 
پذیرش این باشگاه واقع نشده 
است. در حقیقت باشگاه مادریدی 
اعتقاد به جذب و حفظ بازیکنان پا 
به سن گذاشته ندارد و به همین 
قرارداد  نشد  حاضر  هم  دلیل 

لوئیس سوارز را تمدید کند. 

بیــنالمــلل


